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1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

2023.gada 24.maijs                                                                                            protokols Nr. 11. 
 

 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 19.05.2023.plkst. 08:57 

- atklāta 24.05.2023. plkst. 09:00 

 

Darba kārtība 

Sociālo lietu komitejas jautājumi 

1. Par saistošo noteikumu "Pabalsti Ķekavas novadā, neizvērtējot materiālo situāciju" 

apstiprināšanu;  

2. Par grozījumu saistošajos noteikumos Nr.19/2021 "Sociālās palīdzības pabalsti Ķekavas 

novadā" apstiprināšanu. 

Īpašumu komitejas jautājumi  

3. Par nekustamā īpašuma "Rudens iela", Baložos, daļas atsavināšanu;  

4. Par nekustamā īpašuma Salnas iela 1, Baložos, atsavināšanu;  

5. Par nekustamā īpašuma Loka iela 2A, Baldonē, atsavināšanu;  

6. Par nekustamā īpašuma (starpgabala) "Jeņči 181A", Jenčos, Ķekavas pagastā, atsavināšanu;  

7. Par nekustamā īpašuma (starpgabala) Daugavas iela 31C, Baldonē, atsavināšanu;  

8. Par būvju izvietojumu saskaņošanu nekustamajā īpašumā Līču iela 8, Baldone;  

9. Par dzīvojamās platības izīrēšanu A.Š.;  

10. Par dzīvojamās platības izīrēšanu L.K.;  

11. Par dzīvojamās platības izīrēšanu A.D.;  

12. Par dzīvojamās platības izīrēšanu A.K.;  

13. Par 2018.gada 29.maija nedzīvojamās telpas nomas līguma Nr.14-8/18/1 termiņa 

pagarināšanu;  

14. Par 2018.gada 29.maija nedzīvojamo telpu nomas līguma Nr.14-8/18/3 termiņa 

pagarināšanu;  

15. Par 2018.gada 29.maija nedzīvojamās telpas nomas līguma Nr.14-8/18/4 termiņa 

pagarināšanu;  

16. Par 2018.gada 29.maija nedzīvojamās telpas nomas līguma Nr.14-8/18/6 termiņa 

pagarināšanu;  

17. Par zemes piešķiršanu nomā E.A. uz daļu no pašvaldībai piederošā  nekustamā īpašuma 

“Dārzāres”, Vanagkalnu ielā 2, Baldonē;  

18. Par zemes piešķiršanu nomā G.B. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma “Kaļķīši”, 

Katlakalnā, Ķekavas novadā. 

Attīstības komitejas jautājumi 

19. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu  nekustamajam īpašumam Kalnu ielā 1, Baložos;  

20. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajos īpašumos “Ādiņas-1”  un “Ādiņas-3”, 

Katlakalnā, Ķekavas pagastā;  

21. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu  nekustamajā īpašumā “Lejas Strautnieki”, 

Baldones pagastā;  

22. Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķu noteikšanu un nosaukumu piešķiršanu 

detālplānojuma “Svētkalni” Daugmalē, Daugmales pagastā, teritorijai;  

mailto:novads@kekava.lv
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23. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamo īpašumu “Mieriņi” un 

"Baļļenieki" Daugmales pagastā, robežu pārkārtošanai;  

24. Par detālplānojuma “Odukalna iela 4”  nodošanu publiskajai apspriešanai un institūciju 

atzinumu saņemšanai;  

25. Par Ķekavas novada domes 2022.gada 9.novembra lēmuma Nr.14, protokols Nr.36, 

atcelšanu;  

26. Par lokālplānojuma teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamajā īpašumā “Akmeņsalas”, 

Katlakalnā, Ķekavas pagastā, nodošanu publiskajai apspriešanai un atzinumu saņemšanai;  

27. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamo īpašumu “Tēraudi” un 

“Jauntēraudi”, Vimbukrogā, Ķekavas pagastā, robežu pārkārtošanai;  

28. Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķu noteikšanu, adrešu piešķiršanu un maiņu 

detālplānojuma “Valči” Daugmalē, Daugmales pagastā teritorijai. 

Izglītības kultūras un sporta komitejas jautājums  

29. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības pedagoģiski medicīniskās komisijas 

nolikumā; 

30. Par sadarbības līguma parakstīšanu par atbalsta programmas "Neformālās izglītības 

pasākumi, t.sk. latviešu valodas apguve, Ukrainas bērniem un jauniešiem" īstenošanu.  

Apvienoto komiteju jautājumi  

31. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Ķekavas novada fizisko personu un 

nevalstisko organizāciju publiskas infrastruktūras izveides projektu atbalsta konkursa 

nolikums” apstiprināšanu;  

32. Par Ķekavas novada pašvaldības dalību biedrībā "Latvijas pašvaldību savienība";  

33. Par Ķekavas novada pašvaldības dalības izbeigšanu biedrībā "Daugavas Savienība".  

 

 

 

Sēdi vada - domes priekšsēdētājs Juris Žilko. 

Sēdi protokolē - sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, 

Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks.  

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone;  

Centrālās administrācijas - 

Administratīvās pārvaldes vadītājs Māris Zelčs, juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne;  

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītājas vietnieks Juris Križanovskis, projektu vadītājs 

Māris Ozoliņš. 

Sēdē nepiedalās: Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols. 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 

Žilko atklāj domes sēdi. 

 

Par darba kārtību 

Žilko informē par izsludināto darba kārtību, viņš konstatē, ka jautājumu un priekšlikumu nav, 

debatēt neviens nevēlas, tāpēc aicina uzsākt balsošanu par izsludināto darba kārtību. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2023.gada 24.maija sēdes darba kārtību. 

 

 

 

SOCIĀLO LIETU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

1. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:37) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – pēc jaunā Pašvaldību likuma stāšanās spēkā pašvaldībām 

jāizvērtē spēkā esošo saistošo noteikumu atbilstība likuma normām. Jēkabsone paskaidro, kuri 

šo saistošo noteikumu punkti grozīti. Saistošo noteikumu projektu izstrādāja Ķekavas novada 

sociālais dienests un tas no 12.līdz 26.aprīlim bija publicēts pašvaldības mājaslapā, lai 

iedzīvotāji varētu izteikt par tiem viedokli, tomēr šajā laikā viedokļi netika saņemti. Vērā tika 

ņemts iedzīvotāju iesniegums, kuru pašvaldība saņēma 2023.gada budžeta sagatavošanas laikā, 

un uz tā pamata palielināts pabalsts bērniem ar invaliditāti. Saistošajos noteikumos iestrādāts 

arī pabalsta palielinājums jaundzimušā aprūpei, par ko lēma komitejā un mainīts punkts, kas 

nosaka pabalsta saņemšanas nosacījumu saistītu ar iedzīvotāju noteikto dzīvesvietu un 

dzīvošanas ilgumu tajā. Saistošajos noteikumos paredzēto pabalstu izmaksai budžetā 

nepieciešami aptuveni 210 tūkstoši euro, un šobrīd papildus līdzekļi pabalsta apmēra 

pieaugumam nav nepieciešami. Komitejas saistošos noteikumus atbalstīja. 

Jautājumu sadaļā piedalās Cīrule, Jēkabsone, Žilko. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.7/2023 “Pabalsti 

Ķekavas novadā, neizvērtējot materiālo situāciju” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

2. 
Par saistošo noteikumu grozījumiem 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.08:15) 

Par jautājumu Inese Jēkabsone – grozījumi šajos saistošajos noteikumos nepieciešami, jo tiks 
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mainītas likuma normas. Saistošo noteikumu grozījumu projektu izstrādāja sociālais dienests, 

projekts tika publicēts mājaslapā no 24.aprīļa līdz 12.maijam sabiedrības viedokļa 

noskaidrošanai, bet priekšlikumi netika saņemti. Viņa skaidro sīkāk par nepieciešamajiem 

grozījumiem un normatīvo aktu grozījumiem, kas to pamato. 

Zvaigzne skaidro, kādi vēl grozījumi nepieciešami saistošajos noteikumos. 

Tiek pārrunāts par papildinājumu izdarīšanu saistošajos noteikumos. 

Žilko iesniedzis atbilstošu priekšlikumu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Jura Žilko –  

Precizēt SN 3., 4. un 5.punktu izteikt šādā redakcijā: 

3. Izteikt saistošo noteikumu 14.punktu šādā redakcijā: 

 “14. Sociālā dienesta pieņemtos lēmumus un faktisko rīcību var apstrīdēt Ķekavas 

novada pašvaldības nolikumā noteiktā kārtībā.”. 

4. Izteikt saistošo noteikumu 15.punktu šādā redakcijā:  

“15. Ķekavas novada pašvaldības nolikumā noteiktā kārtībā pieņemtu lēmumu var 

pārsūdzēt Administratīvajā rajona tiesā Administratīvā procesa likumā noteiktajā 

kārtībā.” 

5. Šo saistošo noteikumu 2.punkts stājas spēkā 2023.gada 1.jūlijā. 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums atbalstīts, koriģē lēmuma projektu un Žilko aicina balsot par laboto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.8/2023 “Grozījumi 

Ķekavas novada pašvaldības 2021.gada 18.augusta saistošajos noteikumos Nr.19/2021 

“Sociālās palīdzības pabalsti Ķekavas novadā”” un to paskaidrojuma rakstu. 

Lēmums pielikumā.  
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ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

3. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.23:20) 

Par jautājumu Kristīne Legzdiņa – šo īpašuma daļu ierosināja atsavināt privātpersona, 

piedāvājot uzņemties visas saistības, kas saistītas ar īpašuma daļas atsavināšanu. Sagatavots 

lēmuma projekts par 53 kv.m. atsavināšanu par 450 euro, lai iesniedzējs varētu nodot 

ekspluatācijā savu māju. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Rudens iela”, 

Baložos, daļu 53 m2 platībā, pārdodot to M.Ņ.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

4. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.25:41) 

Par jautājumu Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas ar ierosinājumu 

atsavināt pašvaldības nekustamo īpašumu. Īpašumam veikts novērtējums un noteikta cena 24000 

euro par 550 kv.m. lielu zemes gabalu. Īpašumu paredzēts atsavināt izsoles ceļā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav, “Nepiedalās” – 1 (Juris Jerums), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu Salnas iela 1, Baložos, 

sastāvošu no zemes vienības 550 kv.m. platībā, pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā.  

 
Jerums pauž viedokli par savu balsojumu – viņš nepiedalījās balsojumā, jo varbūt piedalīsies 

izsolē. 
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5. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.27:26) 

Par jautājumu Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas ar vēlmi iegādāties šo 

355 kv.m.lielo zemes gabalu, kuru ikdienā šī persona arī lieto. Ir arī konstatēts, ka neradīsies 

piekļuves problēmas apkārtējiem īpašumiem, ja šo zemi atsavina. Zeme ir novērtētā par 510 

euro. Ja pieteiksies arī citi pierobežnieki, tad tiks rīkota izsole, bet, ja citi nepieteiksies, tad zemi 

atsavinās par noteikto summu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Legzdiņa. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis 

Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Aigars Vītols),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldībai piederošo nekustamo īpašumu (starpgabalu) Loka 

iela 2A, Baldonē, sastāvošu no zemes vienības 355 kv.m. platībā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

6. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.29:33) 

Par jautājumu Kristīne Legzdiņa – arī šajā gadījumā saņemts iesniegums no privātpersonas, kas 

vēlas iegādāties šo 144 kv.m. lielo starpgabalu, īpašums novērtēts par 300 euro, un arī kā 

iepriekšējā jautājumā, ja pieteiksies vēl kāds pierobežnieks, tad tiks rīkota zemes izsole. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu (starpgabalu) “Jeņči 181A”, 

Jenčos, Ķekavas pagastā, sastāvošu no zemes vienības 0,0144 ha platībā. 

Lēmums pielikumā.  
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7. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.31:37) 

Par jautājumu Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas ar vēlmi iegādāties 

starpgabalu 285 kv.m. platībā,  kuram noteiktā cena ir 420 euro. Arī šajā gadījumā tiks izsūtītas 

vēstules pierobežniekiem ar ierosinājumu piedalīties izsolē uz šo zemes starpgabalu, ja tas viņus 

interesēs, tad tiks rīkota izsole.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu (starpgabalu) Daugavas iela 

31C, Baldonē, sastāvošu no zemes vienības 285 kv.m. platībā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

8. 
Par būves izvietojuma saskaņošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.33:13) 

Par jautājumu Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas, kura lūdz saskaņot 

šķūņa izvietojumu trīs metru attālumā no pašvaldības zemes robežas. Pašvaldības zemes gabalā 

ir izvietoti mazdārziņi. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Legzdiņa, Križanovskis, Cīrule, Zvaigzne, Žilko, Keisters, 

Putniņa. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” –3 (Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede), “Nepiedalās” – 1 (Juris Jerums), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Saskaņot nekustamā īpašuma Līču iela 8, Baldonē, īpašniecei izvietot 3 m attālumā ēku no 

robežas ar Ķekavas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Līču iela 12, 

Baldonē, sastāvā esošo zemes vienību saskaņā ar šī lēmuma pielikumu. 

Lēmums pielikumā.  

 

Jerums pauž viedokli par savu balsojumu – viņš nepiedalījās balsojumā, jo viņam nav 

pārliecības, ka šajā situācijā viss ir korekti. 
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9. 
Par dzīvojamās telpas izīrēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.50:05) 

Par jautājumu Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu pagarināt 

dzīvojamās telpas īres līgumu, īrneicei par dzīvojamo platību nav parādu, tāpēc sagatavots 

lēmuma projekts par īres līguma pagarināšanu līdz 2025.gada 31.maijam. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izīrēt A.Š.dzīvojamo telpu – dzīvokli Gaismas ielā 19 k-9, Ķekavā, Ķekavas novadā, līdz 

2025.gada 31.maijam, noslēdzot papildus vienošanos par dzīvojamās telpas faktisko 

izmantošanu no 2021.gada 1.septembra līdz īres līguma noslēgšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 
 

 

10. 
Par dzīvojamās telpas izīrēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.51:44) 

Par jautājumu Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas par īres līguma 

pagarināšanu, arī šai īrniecei nav parādu, tāpēc sagatavots lēmuma projekts par īres līguma 

pagarināšanu līdz 2025.gada 31.maijam. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis 

Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izīrēt L.K. dzīvojamo telpu – dzīvokli Gaismas ielā 19 k-9, Ķekavā, Ķekavas novadā, līdz 

2025.gada 31.maijam, noslēdzot papildus vienošanos par dzīvojamās telpas faktisko 

izmantošanu no 2021.gada 1.augusta līdz īres līguma noslēgšanai. 

Lēmums pielikumā.  
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11. 
Par dzīvojamās telpas izīrēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.53:32) 

Par jautājumu Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas par īres līguma 

pagarināšanu, īrniecei nav parādu, tāpēc sagatavots lēmuma projekts par īres līguma 

pagarināšanu līdz 2025.gada 31.maijam. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis 

Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izīrēt A.D. dzīvojamo telpu - dzīvokli Gaismas ielā 19 k-9, Ķekavā, Ķekavas novadā, līdz 

2025.gada 31.maijam, noslēdzot papildus vienošanos par dzīvojamās telpas faktisko 

izmantošanu no 2022.gada 1.septembra līdz īres līguma noslēgšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 
 

 

12. 
Par dzīvojamās telpas izīrēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.54:57) 

Par jautājumu Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas par īres līguma 

pagarināšanu, īrniekam nav parādu par dzīvojamo telpu, tāpēc sagatavots lēmuma projekts par 

īres līguma pagarināšanu līdz 2025.gada 31.maijam. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.   

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izīrēt A.K. dzīvojamo telpu – dzīvokli _ Gaismas ielā 19 k-9, Ķekavā, Ķekavas novadā, 

līdz 2025.gada 31.maijam, noslēdzot papildus vienošanos par dzīvojamās telpas Gaismas 

ielā 19 k-8-420, Ķekavā, Ķekavas novadā, faktisko izmantošanu no 2021.gada 1.septembra 

līdz īres līguma noslēgšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 



1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

10 

13. 
Par telpu nomas līguma termiņa pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.56:20) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no uzņēmēja par nomas telpu 

līguma pagarināšanu, ir veikts telpu novērtējums, saskaņā ar kuru telpu nomas maksa būs par 

aptuveni pieciem centiem par kvadrātmetru dārgāka, ar nomnieku cenas pieaugums ir saskaņots, 

tāpēc sagatavots lēmuma projekts par nomas līguma termiņu līdz 2028.gada 31.decembrim un 

nomas maksas palielinājumu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.   

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus starp Ķekavas novada pašvaldību un V.Ž. 2018.gada 29.maijā 

noslēgtajā nedzīvojamās telpas nomas līgumā Nr.14-8/18/1. 

Lēmums pielikumā.  

 
 

14. 
Par telpu nomas līguma termiņa pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.59:00) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – identiski saņemts iesniegums no privātpersonas, kura 

veic uzņēmējdarbību, par nomas telpu līguma pagarināšanu. Arī šai gadījumā nomas maksai ir 

palielinājums. Sagatavots lēmuma projekts par izmaiņu veikšanu nomas līgumā, pagarinot to 

līdz 2028.gada 31.decembrim.   

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus starp Ķekavas novada pašvaldību un Ģ.T. 2018.gada 29.maijā 

noslēgtajā nedzīvojamo telpu nomas līgumā Nr.14-8/18/3. 

Lēmums pielikumā.  
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15. 
Par telpu nomas līguma termiņa pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:00:44) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – arī saņemts iesniegums no privātpersonas, kura vēlas 

turpināt nomāt telpas šai pašā adresē savas uzņēmējdarbības nodrošināšanai, arī šajā gadījumā 

nomas maksa palielināta un tā ir 2,93 euro/kv.m. bez pievienotās vērtības nodokļa un identiski 

tiks pagarināts nomas līgums līdz 2028.gada 31.decmbrim. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus starp Ķekavas novada pašvaldību un J.G. 2018.gada 29.maijā noslēgtajā 

nedzīvojamās telpas nomas līgumā Nr.14-8/18/4. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

16. 
Par telpu nomas līguma termiņa pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:02:30) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – tieši tāds pats gadījuma, kā iepriekšējie, arī šajā 

gadījumā persona vēlas pagarināt nomas līgumu tai pašā adresē. Sagatavots lēmuma projekts 

par līguma pagarināšanu līdz 2028.gada 31.decembrim.  

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Legzdiņa. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus starp Ķekavas novada pašvaldību un K.J. 2018.gada 29.maijā noslēgtajā 

nedzīvojamās telpas nomas līgumā Nr.14-8/18/6. 

Lēmums pielikumā.  
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17. 
Par zemes gabala piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:05:05) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu 

piešķirt nomā mazdārziņu uz pieciem gadiem. Šajā gadījumā tas ir jauns nomnieks, tāpēc 

sagatavots lēmuma projekts par zemes nomu uz diviem gadiem. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 0,0600 ha platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma “Dārzāres”, Vanagkalnu ielā 2, Baldonē), E.A., nosakot zemes nomas 

līguma termiņu līdz 2024.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza ierīkošanai, bez 

apbūves tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

18. 
Par zemes gabala piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:07:18) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu 

iznomāt 600 kv.m. zemes, lai vienkārši sakoptu teritoriju. Sagatavots lēmuma projekts par zemes 

nomu līdz 2024.gada 31.decembrim.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 0,06 ha platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma „Kaļķīši”) G.B., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 2024.gada 

31.decembrim, personiskās palīgsaimniecības vajadzībām, teritorijas sakopšanai, atbilstoši 

likuma “Par zemes reformu Latvijas Republikas lauku apvidos” 7.pantam, bez apbūves 

tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  
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ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

19. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:09:35) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – šo jautājumu komiteja izskatīja divas reizes, jo pirmajā 

reizē nebija skaidrības par plānoto ieceri. Otrajā reizē sēdē piedalījās pats īpašnieks, kas 

sniedza sīku skaidrojumu. Zemei šobrīd noteikta rūpnieciskās ražošanas apbūve, piekļuve 

nodrošināta no pašvaldības ielas, teritorijas plānojumā zeme ietilpst jaukts sabiedriskās un 

darījumu objektu apbūves teritorijā. Detālplānojuma mērķis ir attīstīt viesu izmitināšanas 

pakalpojumu. Komiteja ieceri atbalstīja. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

  

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi viesu izmitināšanas un pakalpojumu ēkas 

būvniecībai nekustamajā īpašumā Kalnu ielā 1, Baložos, Ķekavas novadā, 696 m² platībā, 

saskaņā ar darba uzdevumu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

20. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:12:47) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – jautājums ir par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

vairāk kā 16 ha lielā zemes vienībā. Pašlaik zemes lietošanas mērķis ir lauksaimniecība, bet 

detālplānojuma mērķis ir zemi sadalīt savrupmāju, dvīņu māju apbūvei, pirmsskolas izglītības 

ietādes apbūvei un darījumu objektu apbūvei. Piekļuve īpašumam nodrošināta no valsts 

autoceļa. Komiteja atbalstīja ieceres attīstību. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamajā īpašumā “Ādiņas-1” un “Ādiņas-3”, 

Katlakalnā, Ķekavas pagastā, saskaņā ar darba uzdevumu. 

Lēmums pielikumā.  
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21. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:15:17) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa –zemes ierīcības projekts izstrādāts saskaņā ar izstrādes 

nosacījumiem, tāpēc komiteja atbalstīja sagatavoto lēmuma projektu par projekta 

apstiprināšanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav, “Nepiedalās” – 1 (Inese Jēkabsone), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīkotājas M.Ū. izstrādāto zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma 

“Lejas Strautnieki”, Baldones pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 
Inese Jēkabsone pauž viedokli par savu balsojumu – viņa balsojumā nepiedalījās, lai nenonāktu 

interešu konfliktā. 

 

22. 
Par lietošanas mērķu un nosaukumu pieškiršanu detālplānojuma teritorijai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:17:16) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – detālplānojums jau apstiprināts, tas noteiktā laikā nav  

apstrīdēts, tāpēc, saskaņā ar administratīvo līgumu, sagatavots lēmuma projekts par lietošanas 

mērķu un nosaukumu piešķiršanu ielām, lai attīstītājs varētu uzsākt detālplānojuma realizācijas 

pirmo kārtu. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. Putniņa informē, ka viņa ar priekšlikumu 

pievienojusi alternatīvo lēmuma projektu, kurš papildināts ar tabulu, kurā ietverta informācija 

par zemēm un to adresāciju, tāpēc viņa lūdz balsot par šo alternatīvo lēmuma projektu.   

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Priekšlikums no Karinas Putniņas –  

Balsot par alternatīvo lēmuma projektu, 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 
 

Priekšlikumu atbalstīja, tāpēc Žilko aicina balsot par alternatīvo lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nosaukumus un nekustamā īpašuma lietošanas mērķus parcelēm detālplānojuma 

“Svētkalni, Daugmales pagastā, teritorijā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

23. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:22:35) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – jautājums ir par zemes ierīcības projekta izstrādes 

uzsākšanu diviem zemes gabaliem, kas pieder divām fiziskām personām, viens ir 0,5 ha liels un 

otrs – 7 ha liels. Zemju izmantošanas mērķi ir lauksaimniecība, mežsaimniecība un zeme zem 

ceļiem, piekļuve abiem īpašumiem nodrošināta no valsts autoceļa un zemes ierīcības mērķis ir 

savstarpējās robežas pārkārtošana. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Križanovskis, Jerums. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamo īpašumu “Mieriņi” un 

“Baļļenieki”, Daugmales pagastā, robežu pārkārtošanai - saskaņā ar zemes ierīcības 

projekta izstrādes nosacījumiem. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

24. 
Par detālplānojuma nodošanu publiskajai apspriešanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:26:40) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – detālplānojums ir izstrādāts, pamatojoties uz domes 

2022.gada 1.jūnija lēmumu, un tas paredz mazstāvu daudzdzīvokļu namu būvniecību. 

Detālplānojums izstrādāts atbilstoši darba uzdevumam un teritorijas plānojumam. Komiteja 

atbalstīja lēmuma projektu par detālplānojuma nodošanu publiskajai apspriešanai. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Križanovskis, Žilko. 
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Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot detālplānojumu  nekustamajam īpašumam Odukalna ielā 4, Odukalnā, Ķekavas 

pagastā,  publiskajai apspriešanai un atzinumu saņemšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

25. 
Par domes lēmuma atcelšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:41:14) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – ir panākta vienošanās ar personu, kas ierosinājusi lietu 

tiesā par administratīvā līguma noteikumiem detālplānojuma Celmiņi realizācijai, par 

iesniedzējam labvēlīgākiem noteikumiem. Sākotnējais administratīvais līgums paredzēja, ka 

kanalizācijas ūdeņu savākšanai var veidot tikai noslēgtus krājrezervuārus, tomēr normatīvie akti 

paredz arī bioloģiskās attīrīšanas ietaises. Tā kā pašvaldības juridiskais dienests konstatējis, ka 

pašvaldība varētu lietu tiesā zaudēt, tad sagatavota ienošanās, kas pieļauj bioloģiskās 

attīrīšanas ietaises būvniecību, tomēr ar būtiskiem nosacījumiem attīrītajiem notekūdeņiem. 

Komiteja šo vienošanos akceptēja. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Križanovskis, Jerums. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Aigars Vītols. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis 

Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Dace Cīrule), “Nepiedalās” – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atcelt Ķekavas novada domes 2022.gada 9.novembra lēmumu Nr.14 “Par atteikumu izdot 

labvēlīgu lēmumu par administratīvā līguma “Par administratīvi tiesisko attiecību 

noteikšanu būvniecības tiesību realizācijai zemes gabalā ar kadastra numuru 8070 011 

0286 kontekstā ar detālplānojumu “Celmiņi”, Saulgoži, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā” noslēgšanu” (protokols Nr. 36). 

Lēmums pielikumā.  

  
Jerums pauž viedokli par savu balsojumu – viņš paskaidro, ka nepiedalījās balsojumā par 

lēmumu, kuru šis lēmums atceļ, tāpēc arī šajā balsojumā nepiedalījās. Toreiz Andris Vītols 

iesniedza alternatīvo lēmuma projektu, bet izrādās, ka viņam nebija taisnība, tāpēc tagad viņš 

ļaus Andrim Vītolam nokārtot šo jautājumu, kā toreiz jautājuma virzītājam. 
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26. 
Par lokālplānojuma nodošanu publiskajai apspriešanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:02:56) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – jautājums par lokālplānojuma izstrādāšanu saistīts ar to, 

ka zemei nav tas izmantošanas veids, kādu īpašnieks vēlas, tāpēc ar šo lokālplānojumu teritorijai 

tiks noteikta mazstāvu dzīvojamo māju apbūves teritorija, dabas pamatne un ceļa infrastruktūra. 

Lokālplānojums izstrādāts atbilstoši darba uzdevumam, tāpēc komiteja atbalstīja lēmuma virzību 

uz domi. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Križanovskis, Žilko, Variks, Jerums, Zvaigzne. 

Jerums, Aigars Vītols un Variks komentē savus priekšlikumus. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē  Putniņa, Jerums, Aigars Vītols, Putniņa otrreiz, Variks.  

Pārrunā par balsošanas kārtību par iesniegtajiem priekšlikumiem. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par iesniegtajiem priekšlikumiem. 

 

1.priekšlikums no Jura Jeruma –  

Blakus esošajā pašvaldībai piederošajā zemes gabalā izvietot informatīvu stendu/tāfeli, 

kurā tiek norādīta kārtība īpašuma "Akmeņsalas" tauvas joslas lietošanas kārtība, 

publiskas pieejamības veids un iedzīvotāju tiesības tauvas joslā, 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Rihards Gorkšs, Valts Variks), “Pret” – 3 (Elīna Rasnace, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums atbalstīts. 

 

 
2.priekšlikums no Aigara Vītola –  

Visu teritorijā noteikto dabiskās ūdensteces aizsargjoslu noteikt kā DA6 teritoriju, 

Atklāti balsojot 

ar 11 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Indra Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Rihards Gorkšs, Valts Variks), 

“Pret” – 3 (Elīna Rasnace, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa), “Atturas” – 2 (Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums atbalstīts. 

 

 

3.priekšlikums no Valta Varika –  

Lokālplānojumā iekļaut nosacījumu par informācijas izvietošanas nepieciešamību par 

tauvas joslas novietojumu lokālplānojuma teritorijā abās pusēs pie upes, 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Indra Priede, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks), “Pret” – 2 (Elīna Rasnace, Karina Putniņa), “Atturas” – 2 (Inese 

Jēkabsone, Kristīne Legzdiņa),  “Nepiedalās” – 1 (Voldemārs Pozņaks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums atbalstīts. 
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Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – 

Pozņaks balsojumā nepiedalījās, jo nevēlas piedalīties cirkā. 

Putniņa balsoja pret, jo nepiekrīt, ka runājot par konkrētu jautājumu, tas tiek paplašināts ar 

jautājumu neskarošiem priekšlikumiem. Jautājums bija par lokālplānojuma nodošanu 

publiskajai apspriešanai, nevis par to, kur likt informāciju un ko darīs Administratīvā komisija. 

Viņa arī nevar balsot par to, ka visa teritorija nosakāma par zaļo zonu, jo krastmala ir betonēta. 

Ja teritorijas plānojumā bija noteikta zaļā zona, kas ir absurdi, tad domei tas jālabo. 

 

Zvaigzne sniedz skaidrojumu par tālāko jautājuma virzību. 

Žilko paziņo, ka lēmuma projekts tiek atgriezts Attīstības komitejā. 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 12:18 līdz 12:30. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

27. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:19:45) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – lēmuma projekts sagatavots, pamatojoties uz četru fizisku 

personu iesniegumu, kuriem pieder šie īpašumi. Piekļuve īpašumiem nodrošināta no pašvaldības 

ielas. Zemes ierīcības projekts tiks izstrādāts ar mērķi pārkārtot zemju savstapējo robežu un 

izdalīt atsevišķā zemes vienībā ceļam domāto daļu. Komiteja jautājumu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamo īpašumu “Tēraudi” un  

“Jauntēraudi”, Vimbukrogā, Ķekavas pagastā, robežu pārkārtošanai saskaņā ar zemes 

ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

28. 
Par adrešu un lietošanas mērķu piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:21:47) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – detālplānojums realizācija bija paredzēta divās kārtās, 

vispirms izdalot ielas un pēc tam zemi sadalot, tomēr īpašnieks lūdza atļaut detālplānojumu 

realizēt vienā kārtā, par ko dome lēma iepriešējā sēdē. Saņemta adrešu reģistra vēstule, kurā tā 

norāda, ka apbūves zemes gabaliem apdzīvotā vietā jāpiešķir numuri, kas piesaistīti ielām, tāpēc 

atdalītajām zemes vienbām nav piešķirami nosaukumi, un tāpēc arī nav nepieciešams Valsts 
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valodas centra atzinums. Līdz ar to ar šo lēmumu tiks atcelts domes iepriekš pieņemtais lēmums 

un sagatavots jauns atbilstošs lēmuma projekts. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt adreses, nosaukumus un nekustamā īpašuma lietošanas mērķus detālplānojuma 

“Valči” teritorijā, Daugmales pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

29. 
Par grozījumiem komisijas nolikumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:25:10) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – 2023.gada februārī dome jau apstiprināja šīs komisijas 

nolikumu, tomēr no Valsts izglītības satura centra tieši šādas komisijas vadītājas saņemti 

ieteikumi grozīt pieņemto nolikumu. Romanovska norāda, ka veikti desmit grozījumi, ar kuriem 

deputāti varēja iepazīties. Komiteja visus grozījumus detalizēti izskatīja un atbalstīja. 

Romanovska informē, ka pēc grozījumu apstiprināšanas komisija uzsāks darbu šā gada 7.jūnijā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada pedagoģiski medicīniskās komisijas nolikumā, 

apstiprināts ar Ķekavas novada domes 2023.gada 22.februāra lēmumu Nr.4, protokols 

Nr.3.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

30. 
Par sadarbības līguma parakstīšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:28:04) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – pašvaldība vēlas slēgt līgumu par šīs programmas 

īstenošanu novadā, un valsts šim mērķim piešķir līdzekļus 12771 euro, kas nodrošinātu attiecīgo 

izglītību 43 bērniem. Pašvaldības līdzfinansējums šim mērķim nav plānots. Programmā varēs 
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piedalīties bērni no 5 līdz 18 gadu vecumam. Lai samazinātu psihoemocionālo spriedzi, 

programmā paredzēta Ukraiņu valodas, kultūras tradīciju un vērtību praktizēšana, latviešu 

valodas apguve, kā arī Latvijas dabas un kultūrtelpas iepazīšana. Tas veicinātu Ukrainas bērnu 

veiksmīgāku iekļaušanos Latvijas sabiedrībā. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt sadarbības līguma parakstīšanu ar Valsts izglītības satura centru par atbalsta 

programmas “Neformālās izglītības pasākumi, t.sk. latviešu valodas apguve, Ukrainas 

bērniem un jauniešiem” īstenošanu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

APVIENOTO KOMITEJU JAUTĀJUMI 

31. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:30:47) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – sagatavots lēmuma projekts, ar kuru tiks apstiprināti jauni 

pašvaldības saistošie noteikumi. Saskaņā ar jauno Pašvaldības likumu saistošie noteikumi no 

6.aprīļa līdz 20.aprīlim izgājuši sabiedrisko apspriešanu, diemžēl viedokļi par saistošajiem 

noteikumiem netika saņemti, tāpēc tie paliek tādi paši, kā iepriekšsējā gadā. Šo saistošo 

noteikumu mērķis ir noteikt kārtību, kādā notiks projektu konkurss. Šai programmai šā gada 

budžetā paredzēti 35 tūkstoši euro. Jautājums izskatīts apvienotajā komitejā un atbalstīts. Šis 

projektu konkurss paredzēts, lai iesaistītu iedzīvotājus savas dzīves vides uzlabošanā. Iepriekšējā 

gadā tika iesākti seši projekti, kuriem šajā gadā vēl turpinās realizācija. Pērnā gadā bija 

piešķirti 30 tūkstoši no pašvaldības budžeta, bet šogad deputāti lēma piešķirt vairāk. 

Jautājumu sadaļā piedalās Žilko, Jansone. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.9/2023 “Ķekavas novada 

fizisko personu un nevalstisko organizāciju publiskas infrastruktūras izveides projektu 

atbalsta konkursa nolikums” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  
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32. 
Par pašvaldības dalību biedrībā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:35:50) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – atbilstoši janajam Pašvaldību likumam pašvaldībām līdz 

30.jūnijam jāveic izvērtējums dalībai biedrībās un nodibinājumos. Šis jautājums ir par 

pašvaldības dalības saglabāšanu biedrībā “Latvijas pašvaldību savienība”. Komitejā jautājums 

izdiskutēts un konsatatēts, ka šī biedrība atbilst kritērijiem, tāpēc saglabājama dalība šajā 

biedrībā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Zelčs, Aigars Vītols, Žilko, Pozņaks, Keisters, Jerums.  

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Putniņa, Pozņaks, Keisters, Variks, Pozņaks otrreiz, Putniņa otrreiz, Jerums. 

Žilko slēdz debates un pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Žilko aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka –  

Nākamajā Domes sēdē lemt par izstāšānos no Latvijas pašvaldību savienības, 

Atklāti balsojot 

ar 3 balsīm “Par” (Dace Cīrule, Juris Jerums, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 13 (Aigars 

Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs), “Atturas” – 1 (Valts Variks),   

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 

Pozņaks pauž viedokli par savu balsojumu – viņš prognozē, ka tā kā tas ir tagad, tas vairs 

neturpināsies. Attiecībā uz to, vai lēmums ir nekorekts, tad nevieni Ministru kabineta noteikumi 

neattiecas uz biedrībām. Var nokārtot visas saistības un no biedrības izstāties, bet var arī pēc 

pāris mēnešiem atkal iestāties. Pozņaks pauž viedokli, ka šī ir politizēta biedrība ar politiskām 

nostādnēm un saviem atbalstītājiem. 

Priekšlikums netika atbalstīts un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

“Pret” – 1 (Voldemārs Pozņaks), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Turpināt Ķekavas novada pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Pašvaldību savienība”. 

Lēmums pielikumā.  

 
Jerums pauž viedokli par savu balsojumu – pēc balsojuma par priekšlikumu kļuva skaidrs, ko 

domā vairākums no deputātiem, tāpēc viņš lēmumu atbalstīja, tomēr aicina būt konsekventiem 

nākamajā jautājumā, un izvērtēt dalību arī šajā biedrībā. 
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33. 
Par pašvaldības dalības izbeigšanu biedrībā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.4:38:14) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – līdzīgs lēmums iepriekšējam. To izskatot konstatēts, ka biedrība 

dibināta 1994.gada 6.oktobrī, kā bezpeļņas organizācija, kur viena no dibinātājām bija Ķekavas 

pagasta padome. Jaunais Pašvaldību likums nosaka, ka jāveic dalības biedrībā izvērtējums un 

tās atbilstība nosacījumiem un līdz 30.jūnijam jāpieņem lēmums par turpmāku dalību vai 

izstāšanos no biedrības. Arī pie šī jautājuma pievienots izvērtējuma ziņojums. Apvienotā 

komiteja atbalstīja lēmuma projektu, tomēr komitejā tika atbalstīts priekšlikums noteikt 

izstāšanos no biedrības šā gada beigās, tāpēc tika precizēts lēmuma projekts. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Žilko, Variks, Ozoliņš, Zelčs, Pozņaks, Cīrule. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis 

Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  

“Atturas” – 3 (Dace Cīrule, Juris Jerums, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izbeigt Ķekavas novada pašvaldības dalību biedrībā “Daugavas Savienība”, izstājoties no tās 

2023.gada 31.decembrī. 

Lēmums pielikumā.  
 

Pozņaks pauž viedokli par savu balsojumu – viņam prieks redzēt, ka lielākā daļa deputātu ievēro 

likumus, ka notiek virzība uz priekšu, un viņam patika tas ko teica atbildīgais darbinieks, ka ir 

notikusi konsultācija ar Latvijas pašvaldību savienību, kas nozīmē, ka viņi “mūsu maizi neēd par 

velti”. Viņš novēl, lai pašvaldība biežāk griežas pašvaldību savienībā pēc konsultācijas. 

 

Sēdi slēdz plkst. 14:20. 

 

Saskaņā ar Pašvaldību likuma 38.panta ceturto daļu un Ķekavas novada pašvaldības nolikuma 

36.punktu sēdes vadītāja Jura Žilko vietā protokolu paraksta viņa pienākumu izpildītājs 

Ķekavas novada domes priekšsēdētāja 1.vietnieks   (1PARAKSTS)   Andris Vītols 

Sēdes protokolētāja: (2PARAKSTS)  Vija Milbrete 


